
Agent Rossiego: Nie zamykamy drzwi przed Romą
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Giuseppe Rossi to piłkarz, którego nazwisko przewijać się będzie bardzo

często w letnim mercato we Włoszech. Gracz nosi się z zamiarem

opuszczenia Villarealu, a jednym z zainteresowanych może być Roma. W

związku z tym portal pagineromaniste.com skontaktował się z agentem

piłkarza, Federico Pastorello.

 

- Roma zasługuje na szacunek, to wielki zespół. Koleje losu w ostatnich latach

doprowadziły do pewnych problemów ekonomicznych, jednak dzisiaj to zupełnie

inna historia. Ludzie, którzy tworzą obecne kierownictwo są gwarancją. Znam przez

całe życie Franco Baldiniego i Waltera Sabatiniego, to jedni z najlepszych znawców

piłki. Z Giuseppe wiele rozmawialiśmy o Romie, jest wielkim fanem hiszpańskiej

piłki, podoba mu się filozofia Luisa Enrique. Jest to pozytywna idea. Dlatego też nie

zamykamy drzwi przed Romą. Nie sądzę, że wycena na 15 mln jest prawidłowa.

Potrzeba co najmniej 20, potem zależy również od innych zmiennych. Jest mocno

przywiązany do Villarealu, jednak ma wiele ofert. Nie tylko z klubów włoskich, ale

również z zagranicznych. Chce porównać się z lepszymi piłkarzami i coś wygrać,

choć gra w Lidze Mistrzów nie stanowiłaby obsesji. Powrót do Włoch byłby idealny.

 

Na koniec Pastorello mówił o ciężkiej kontuzji piłkarza:

- Przyspiesza powrót. Na koniec kwietnia wróci na boisko treningowe. Następnie

musi przejść dwutygodniowy program powrotu. Powinien zagrać w ostatnich

meczach sezonu i być gotowym na Euro.
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